
Zápisnica zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva Obce Betlanovce, 
                konaného dňa 15.11.2021 v Kultúrnom dome v Betlanovciach 

 
Prítomní podľa prezenčnej listiny 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Ing. Zoltán Varga, starosta obce. V úvode 
privítal prítomných a skonštatoval, že z celkového počtu  7-mych poslancov, ktorí zložili 
zákonom predpísaný sľub sú v úvode prítomní 4 poslanci (Ing. Kremnická, Mgr. Hodák, S. 
Lörinc, M. Jarošová) a vyhlásil zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 
Podklady k rokovaniu zastupiteľstva boli poslancom OZ doručené v elektronickej   forme. Na 
otázku starostu, či mali poslanci možnosť naštudovať si podklady k dnešnému zastupiteľstvu 
uviedla Ing. Kremnická, že k bodu 9. a 10. nedostali žiadne podklady. Starosta uviedol, že 
k týmto bodom podklady nemá a oboznámi poslancov s týmito bodmi a bude sa o nich rokovať 
na dnešnom zasadnutí.    
 
K bodu 1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľku bola  určená p. Miroslava Vargová a za overovateľov zápisnice boli určení  
Ing. Kremnická, p. Lörinc. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Betlanovce berie na vedomie určenie zapisovateľky: M. Vargovej 
a overovateľov zápisnice: Ing. Kremnickej, p. Lörinca. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 70/11/2021. 

 

K bodu 2. Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli zvolení:  M. Jarošová, S. Lörinc, Mgr. Hodák.  

Hlasovanie:  
Prítomní: 4 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická, Jarošová) 
Za:  4 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 71/11/2021. 

 

3. Schválenie programu 

Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu 
s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva v elektronickej podobe, materiály 
k jednotlivým bodom potrebné k rokovaniu v  elektronickej podobe. Starosta informoval, že  
program bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce v zákonom stanovenej lehote 
a opýtal sa, či má niekto iný návrh alebo doplňujúce body programu. Nakoľko nikto nemal 
doplňujúce body programu, poslanci OZ schválili program tak, ako bol zverejnený.    

Program: 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
2. Voľba návrhovej komisie 



3. Schválenie programu 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie č. 14 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 
6. Rozpočtové opatrenie č. 15 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 
7. Správa z vykonanej kontroly na úseku správy registratúry a evidencie došlých a odoslaných podaní 

obce Betlanovce 
8. Správa z vykonanej kontroly – účtovné doklady obce Betlanovce za mesiac júl 2021 
9. Súhlas OZ s implementáciou projektu „Vybudovanie cyklistickej infraštruktúry v Národnom 

parku Slovenský raj v rámci výzvy z programu TERRA INCOGNITA na podporu cestovného 
ruchu na rok 2022 

10. Schválenie zámeru na výpožičku nehnuteľného majetku – časť parcely CKN  parc.č. 412 
v prospech združenia Mikroregión Slovenský raj – Sever  

11. Interpelácie poslancov 
12. Rôzne 

Hlasovanie:  
Prítomní: 4 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická, Jarošová) 
Za:  4 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 72/11/2021. 
 
K bodu 4. Kontrola plnenia uznesení 
  
Starosta konštatuje splnenie uznesení č. 54/10/2021-63/10/2021, 66/10/2021-68/10/202, 
20/04/2021 sú  splnené.  
Uznesenia č. 69/10/2021, 65/10/2021, 64/10/2021, 31/06/2021, 17/04/2021, 19/04/2021,  
49/11/2020, 41/08/2020  sú v plnení.  
Uznesenie č.  53/08/2021 bolo zrušené 
Hlasovanie:  
Prítomní: 4 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická, Jarošová) 
Za:  4 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 73/11/2021. 
 
K bodu 5. Rozpočtové opatrenie č.14 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 
 
Starosta informoval, že rozpočtové opatrenie bolo poslancom doručené ako podklad 
k rokovaniu aj so stanoviskom HK. 
Rozpočtové opatrenie pozostáva z dvoch bodov, pričom v bode A sa realizuje v súlade s 
ustanovením §14 ods. 2 písm. c) a d) zákona č. 583/2004 Z. z. a  Zásad hospodárenia 
s finančnými prostriedkami obce, pričom  ide o povolené zníženie príjmových finančných 
operácií vo výške 70.000,00 € (nedočerpané návratné zdroje financovania prijaté v roku 2018) 
a povolené zníženie kapitálových výdavkov podľa funkčnej klasifikácie v celkovej výške 
70.000,00 €, ktorých čerpanie bolo rozpočtované na rok 2021 z nedočerpanej čiastky 
návratných zdrojov financovania prijatých v roku 2018. 



V bode B sa realizuje  v súlade s ustanovením §14 ods. 2 písm. a) a d) zákona č. 583/2004 Z. z. 
a Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce a ide o presun rozpočtovaných 
prostriedkov medzi položkami v celkovej výške na strane výdavkov podľa funkčnej klasifikácii 
v celkovej výške 27.602,00 €, bez zmeny celkových príjmov a celkových výdavkov rozpočtu 
obce na rok 2021, z toho 22.602,00 € presun z kapitálových prostriedkov na výdavkovú 
finančnú operáciu v súvislosti s jednorázovou splátkou spotrebovanej časti úveru prijatého v 
roku 2018 a 5.000,00 € presun medzi bežnými výdavkovými položkami z dôvodu splatenia 
poplatku za  predčasné splatenie úveru prijatého v roku 2018.  
Hlasovanie:  
Prítomní: 4 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická, Jarošová) 
Za:  4 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 74/11/2021. 
 
K bodu 6. Rozpočtové opatrenie č.15 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 
Starosta informoval, že rozpočtové opatrenie bolo poslancom doručené ako podklad k 
rokovaniu aj so stanoviskom HK. 
Rozpočtové opatrenie sa realizuje:   
-po A v súlade s ustanovením §14 ods. 2 písm. d) zákona č. 583/2004 Z. z. a Zásad 
hospodárenia s finančnými prostriedkami obce a ide o povolené zvýšenie príjmových 
finančných operácií vo výške 150.000,00 €  - prijatie návratných zdrojov financovania, ktoré 
budú čerpané na investičné akcie v roku 2022, o ktorých rozhodne OZ a ktoré budú 
rozpočtované v Rozpočte obce Betlanovce na rok 2022, 
-po B v súlade s ustanovením §14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z. z. a Zásad hospodárenia 
s finančnými prostriedkami obce a ide o presun rozpočtovaných prostriedkov medzi položkami 
v celkovej výške na strane bežných výdavkov podľa funkčnej klasifikácie v celkovej výške 
200,00 €, bez zmeny celkových príjmov a celkových výdavkov rozpočtu obce na rok 2021. 
Hlasovanie:  
Prítomní: 4 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická, Jarošová) 
Za:  4 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 75/11/2021. 
 
K bodu 7. Správa z vykonanej kontroly na úseku správy registratúry a evidencie došlých 
a odoslaných podaní obce Betlanovce 
Hlavná kontrolórka oboznámila prítomných poslancov s výsledkom vykonanej kontroly, ktorej 
cieľom bola kontrola na úseku správy registratúry a evidencie došlých a odoslaných podaní 
obce Betlanovce. 
Hlasovanie:  
Prítomní: 4 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická, Jarošová) 
Za:  4 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 76/11/2021 



K bodu 8.  Správa z vykonanej kontroly – účtovné doklady obce Betlanovce za mesiac júl 
2021 
Hlavná kontrolórka oboznámila prítomných poslancov s výsledkom vykonanej kontroly, ktorej 
cieľom bola kontrola - účtovné doklady obce Betlanovce za mesiac júl 2021. 
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 4 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická, Jarošová) 
Za:  4 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 77/11/2021. 
 
K bodu 9. Súhlas OZ s implementáciou projektu „Vybudovanie cyklistickej 
infraštruktúry v Národnom parku Slovenský raj v rámci výzvy z programu TERRA 
INCOGNITA na podporu cestovného ruchu na rok 2022 
Starosta informoval, že Obec Betlanovce sa v rámci združenia  Mikroregión Slovenský raj – 
Sever, ktorého je členom zapojila do výzvy Terra Incognita z KSK na podporu cestovného 
ruchu v Košickom kraji pre rok 2022 s projektom „Vybudovanie cyklistickej infraštruktúry v 
Národnom parku Slovenský raj“. 
V rámci výzvy je zámerom obce vybudovať cyklistické odpočívadlo – prístrešok s 
fotovoltaickými panelmi a nabíjacou stanicou pre elektrické bicykle. Súčasťou odpočívadla  
bude informačný panel, mestský mobiliár. Konštrukcia odpočívadla je kombinácia drevených 
materiálov a oceľových nosníkov do ktorých sú vsadené fotovoltaické panely. Celá konštrukcia 
odpočívadla bude osadená na 6-tich zemných vrutoch o dĺžke 1,5 m. Plocha potrebná na 
osadenie odpočívadla je 25 m2. Odpočívadlo plánujeme umiestniť na časti parcely parc č. CKN 
412 o výmere 3279 m2 v k.ú Betlanovce vo vlastníctve obce. Náklady spojené s podaním 
žiadosti a vypracovaním PD ako aj náklady spojené so stavebným konaním boli hradené 
z členských poplatkov združenia Mikroregión Slovenský raj-Sever. Celkové oprávnené 
náklady projektu pre Obec Betlanovce sú vo výške 24 060,19 eur, v cene nie sú zahrnuté 
náklady na stavebné práce k príprave podkladu pod odpočívadlo. V prípade schválenia projektu 
je potrebné počítať s poplatkami na geodetické práce-vytýčenie a odčlenenie parcely pod 
prístreškom (cca 250 eur),  nákladmi na vybudovanie podkladu pod odpočívadlom 
(svojpomocne cca 400 eur), poplatkom za spoluúčasť na projekte vo výške 10% zo žiadanej 
sumy, čo je  cca 2406,- eur a nákladmi na prevádzku zariadenia. V nadväznosti na uvedený 
projekt sa do budúcna plánuje zakúpenie bicyklov buď z vlastných zdrojov, alebo cudzích 
zdrojov v prípade, že budú vyhlásené výzvy o poskytnutie NFP z dotačných  programov. 
Odpočívadlo bude počas implementácie projektu majetkom združenia Mikroregión Slovenský 
raj-Sever a po ukončení projektu (cca 5 rokoch) sa  protokolárne odovzdá obci Betlanovce. 
Počas celého obdobia bude odpočívadlo s príslušenstvom súčasťou dopravnej infraštruktúry 
obce Betlanovce, bude verejne prístupné a bude slúžiť ako občianska vybavenosť obce 
Betlanovce. Projekt je potrebné ukončiť najneskôr do 31.10.2022. 
Starosta dal hlasovať o uznesení a výsledok hlasovania bol: dvaja boli za (Lörinc, Jarošová). 
V tom starosta uviedol, že to majú riadne zvážiť a opýtal sa Mgr. Hodáka, že prečo je proti 
výstavbe nabíjacej stanice a po jeho odpovedi, že je osobne proti elektrobicyklom ho starosta 
upozornil, že ako poslanec má hájiť verejný a nie osobný záujem. Nato Mgr. Hodák vyzval 
starostu, že má dať hlasovať ešte raz a že ho starosta prinútil. Nato hlavná kontrolórka 
zareagovala, že si žiada do zápisnice zapísať doslovný prepis rozhovoru starostu a Mgr. 
Hodáka.  
 



 
 
DOSLOVNÝ PREPIS:  
Starosta: Zvážte toto, ale veľmi zvážte, lebo vy idete proti obci, vy idete proti turizmu, vy idete 
proti cestovnému ruchu a jednoducho, kde máte tu verejný záujem. 
Mgr. Hodák: Prečo, keď ja mám názor na cyklistiku ako takú, že bez elektra, tak teraz prečo. 
Keď ja mám taký názor a vy mi idete teraz vnucovať, že toto je. 
Starosta: Vy nevravte váš osobný názor, aký máte, lebo ja mám tiež osobný názor. 
Mgr. Hodák: A vy mi nemáte, čo podsúvať. 
Starosta: To je pridaná hodnota pre obec a turistov, ktorí prechádzajú cez obec. To že vy máte 
odpor voči elektro, tak to je váš problém. My neriešime váš problém, my riešime problém 
všetkých občanov, ktorí prechádzajú a návštevníkov, ktorí prechádzajú cez našu obec. Čiže 
odbremeňte sa alebo odosobnite sa, riešte verejný záujem a nie súkromný záujem. 
Mgr. Hodák: Dobre a žiadam potom napísať do zápisnice, že ste ma donútili pod vplyvom 
toho, že nie som. 
Hlavná kontrolórka: Pán Hudák, pán Hudák to sú silné slová. 
Mgr. Hodák: Ja nie som Hudák, ja som Hodák. 
Hlavná kontrolórka: Tak prepáčte. 
Starosta: Hej držal som vám pištoľ pri hlave. 
Mgr. Hodák: Áno, napíšte to tak. A dajte hlasovať ešte raz a ja si toto vyprosím, aby ste mi 
takto rozprávali. 
Starosta: No a čo som vám povedal.  
Mgr. Hodák: Vyprosím si to láskavo. 
Starosta: Ja sa vás pýtam, čo som vám povedal. 
Mgr. Hodák: Vyprosím si to,  dajte hlasovať ešte raz. 
Starosta: Tu je verejný záujem. 
Hlavná kontrolórka: Pán poslanec, pán starosta Vám len vysvetlil, že neuplatňujte osobný 
názor, ale verejný záujem. 
Mgr. Hodák: Pod hrozbou, pod hrozbou, že nehájim verejný záujem, pod hrozbou 
Hlavná kontrolórka: To nie je hrozba. Povedal Vám, že by ste sa mali zamyslieť a vo 
verejnom záujme hlasovať, a nie v osobnom. 
Starosta: Dávam ešte raz hlasovať, kto je za schválenie tohto uznesenia? 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 4 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická, Jarošová) 
Za:  3 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Jarošová) 
Proti: 0  
Zdržali sa: 1 (Ing. Kremnická) 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 78/11/2021 
 
K bodu 10. Schválenie zámeru na výpožičku nehnuteľného majetku – časť parcely CKN  
parc.č. 412 v prospech združenia Mikroregión Slovenský raj – Sever  
 
Vzhľadom na uvedené v predchádzajúcom bode ako aj na skutočnosť, že v prípade schválenia   
projektu bude projekt realizovať združenie Mikroregión slovenský raj-sever na pozemku vo 
vlastníctve obce Betlanovce  je potrebné z dôvodu  majetko právneho vysporiadania pozemku 
pod stavbou schváliť Zámer o výpožičke  nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa podľa §9a ods 9 písmena c), s primeraným použitím §9a ods 8písm. e) zákona 



č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pre združenie Mikroregión 
Slovenský raj –Sever. Za prípad hodný osobitného zreteľa sa v tomto prípade považuje 
skutočnosť, že Obec Betlanovce je členom Združenia Mikroregión Slovenský raj – Sever, ktoré 
zabezpečuje a rozvíja turizmus v regióne - zámerom je podpora budovania a rozširovania 
infraštruktúrnych projektov spojených s rozvojom cykloturistiky, ako atraktívnej trvalo 
udržateľnej formy cestovného ruchu, zabezpečujúcej skĺbenie športu, rekreácie a poznávania 
jedinečných prírodných a kultúrno-historických pamiatok obce Betlanovce a regiónu 
Košického kraja. Opatrenie kladie dôraz aj na zlepšenie orientácie a vytvorenie povedomia o 
tomto území, ako o modernej cykloturistickej destinácii, ako aj skutočnosť, že vybudované 
odpočívadlo bude v budúcnosti odovzdané do majetku obce. 
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 4 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Ing. Kremnická, Jarošová) 
Za:  3 ( Lörinc, Mgr. Hodák, Jarošová) 
Proti: 0  
Zdržali sa: 1 (Ing. Kremnická) 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 79/11/2021 
 
K bodu 11. Interpelácie poslancov 
 
K bodu 12 Rôzne 
 
1.Informácia o vykonaní tlakových skúšok  
Starosta podal prítomným informáciu o vykonaní tlakových skúšok v lokalite za Hornádom, 
a že protokol z tlakových skúšok na obec ešte nebol doručený. Podľa ústneho vyjadrenia 
konateľa spoločnosti Alvesco s.r.o., ktorý tlakové skúšky osobne vykonal je výsledok skúšky 
vzhĺadom na ušlú dobu, počas ktorého bolo potrubie uložené v zemi bez vody uspokojivý  
a vzťahuje sa na deň vykonania tlakovej skúšky. K tlakovým skúškam boli prizvaní zástupcovia 
spoločnosti PVS a.s.. Na potrubí sú menšie úniky, ktoré sú podľa zainteresovaných 
zanedbateľné, ale vzhľadom na skutočnosť, že „sú“ predstavujú do budúcnosti riziko vo forme 
zvýšených nákladov na prevádzku vodovodu a keďže   prevádzkovateľom vodovodného 
potrubia v danej lokalite bude cez oprávnenú osobu obec, starosta vyjadril názor, že potrubie je 
potrebné vymeniť za kvalitnejšie, kde nebudú úniky.  
 
Zároveň starosta uviedol, že dáva do pozornosti oznam, že Ministerstvo vnútra Slovenskej 
republiky ako Sprostredkovateľský orgán pre časť operačného programu Ľudské zdroje 
vyhlásilo dňa 27. novembra 2020 výzvu na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 
príspevok zameranú na podporu dobudovania inžinierskych sietí v prostredí marginalizovaných 
rómskych komunít s kódom OPLZ-PO6-SC611-2020-2. Uzavretie 4. hodnotiaceho kola je 22. 
novembra 2021, uzavretie 5. hodnotiaceho kola je 03. februára 2022. Oprávnenými výdavkami 
v rámci výzvy sú výdavky na podporu budovania verejných kanalizácií a budovanie čistiarní 
odpadových vôd, výstavba a rozšírenie miestnych vodovodov a potrubných rozvodov pitnej 
vody za podmienky súbežnej výstavby s verejnou kanalizáciou z 0% spolufinancovaním zo 
strany obce.  Finančná spôsobilosť sa vyžaduje na  plné financovanie neoprávnených výdavkov 
projektu. 
Starosta uviedol, že sa šíria reči o tom, že sme vrátili finančné prostriedky na ČOV a že ten kto 
tieto reči šíri evidentne klame, pretože žiadne finančné prostriedky sme nevrátili. Uviedol, že 



stále čakáme na vyjadrenie z Úradu pre verejné obstarávanie ohľadom námietky podanej 
neúspešným uchádzačom. Vyjadrenie by nám malo byť doručené do konca novembra. Keďže 
projekt na ČOV má nedostatky, starosta hovoril aj o možnosti, že ak by o týchto nedostatkoch 
vedel pred podpisom zmluvy a bolo by  viacej času, radšej by dal vypracovať nový projekt, kde 
by boli zahrnuté aj plánované IBV a tak sa zapojiť do novovyhlásenej výzvy z Ministerstva 
životného prostredia SR alebo z Operačného programu pre ľudské zdroje, z ktorej  je možné 
získať NFP v sume 1 300 000,00 eur.  
 
2.Informácia o prepodaní žiadosti  v rámci výzvy o poskytnutie NFP z Environmentálneho 
fondu 
 
Oblasť – Rozvoj odpadového hospodárstva a obehového hospodárstva z pohľadu odpadov, 
činnosť C5 – predchádzanie vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov 
a zhodnocovanie biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov, názov projektu „Zvýšenie 
miery zhodnocovania odpadov so zameraním na ich prípravu na opätovné použitie a recykláciu 
a podpora predchádzania vzniku odpadov v obci Betlanovce. V rámci tejto žiadosti sme žiadali 
o NFP na zakúpenie 1050 litrových domácich kompostérov v počte 250ks, drviča drevnej 
hmoty (nesený, ťahaný) v počte 2 ks, priekopový  mulčovač v počte 1ks.  
Celkové náklady projektu 88 446,00 € €, žiadaná dotácia 88 446,00 €, bez spoluúčasti obce.  
 
Oblasť – Rozvoj odpadového hospodárstva a obehového hospodárstva z pohľadu odpadov,  
činnosť C1 – Triedený zber komunálneho odpadu, názov projektu „Zabezpečenie technickej 
infraštruktúry za účelom zefektívnenia a vytvorenia podmienok pre zvýšenie množstva 
vytriedených zložiek komunálneho odpadu v obci Betlanovce“,. V rámci tejto žiadosti sme 
žiadali o NFP na zakúpenie traktora s čelným nakladačom a s vlečkou, kontajner s objemom 
9m3. 
Celkové náklady projektu 84 858,00 €, žiadaná dotácia 80 000,00 €, spoluúčasť obce 4 858,00 
€  
 
3. Sadzobník Brantner Nova s.r.o. 
 
Starosta informoval, že na obec bol spoločnosťou Brantner Nova s.r.o doručený nový sadzobník 
k zmluve o zbere, odvoze a zneškodňovaní odpadu z obce, z ktorého  vyplýva, že občania si 
v roku 2022 za služby poskytované uvedenou spoločnosťou priplatia. Okrem iného zo služieb, 
ktoré najviac využívajú občania obce na úseku odpadového hospodárstva došlo k miernemu 
navýšeniu poplatku za zber a odvoz odpadu:  
pri  120 litrovej nádobe došlo k navýšeniu z pôvodných 0,96 € na 1,01 €, pri 240 litrovej nádobe 
z 1,61 € na 1,70 €. Uvedené ceny sú bez DPH. 
 
Výrazný nárast ceny bol zaznamenaný za uloženie odpadu a to nasledovne: 
za zmesový odpad z pôvodných 29,00 € na 50,00 € 
za objemný odpad z pôvodných 29,00 € na 55,00 € 
za drobný stavebný odpad z pôvodných 21,90 € na 71,32 € 
Uvedené ceny sú bez DPH. 
 
Dôvodom úpravy cien za zneškodňovanie odpadu sú zvýšené náklady na prevádzkovanie 
skládky. 



Obec reaguje na avizované zvýšenie cien prípravou nového VZN, ktoré bude predmetom 
schvaľovania na decembrovom zastupiteľstve. 
Ing. Kremnická sa opýtala, či sa bude zvyšovať poplatok za odpad a či by nemohlo byť 
pracovné stretnutie ohľadom odpadu. Či by sa nedal doručiť občanom dotazník ohľadom 
spôsobu zberu, napr. či by chceli znova na žetónový systém.  Starosta odpovedal, že poplatok 
za odpad sa bude zvyšovať na 21,50 €. Ďalej uviedol, že nech dotazník pripravia poslanci a že 
už nie je čas na jeho vyhodnotenie a zapracovanie do VZN, pretože je potrebné zverejniť VZN 
už koncom týždňa. Starosta uviedol, že žetónový systém nie je výhodný hlavne pre tých 
občanov, ktorí pracujú, pretože ráno vyložia nádobu a keď sa vrátia z práce, môže sa stať, že 
odpad nebudú mať vyvezený, pretože im niekto vezme žetón. Starosta uviedol, že najlepší 
a najspravodlivejší systém by bol, ak by spoločnosť Brantner Nova odpad vážila samostatne od 
každej domácnosti prostredníctvom váh  a snímačov čipov na nádobách. Vtedy by sme mali 
prehľad o presnej hmotnosti zmesového a triedeného odpadu od jednotlivých domácností.  
 
Mgr. Hodák mal pripomienky k novej webovej stránke, či musí byť na boku slovo Betlanovce 
slabikované, či nemôžu byť písmená zvislo pod sebou. Starosta uviedol, že to bol návrh grafika  
na vyplnenie prázdneho priestoru a že jeho pripomienku predloží spracovateľovi webovej 
stránky.  
 
Nakoľko už neboli otázky k bodom rokovania starosta ukončil zasadnutie obecného 
zastupiteľstva a všetkým prítomným poďakoval za účasť.  
 
začiatok zasadnutia: 16.01 hod. 
p. Lapšanská odišla: 16.20 hod. 
koniec zasadnutia:    17.39 hod. 
 
Zapísala: Miroslava Vargová 
 
Overovatelia zápisnice: Ing. Kremnická 
                                       S. Lörinc 
 
 
 
 
 
Videozáznam zo zasadnutia OZ je zverejnený na facebookovej stránke: Obec Betlanovce, link:   
https://www.facebook.com/105695374473266/videos/289383576417118 
 


